
 

 

 

Zápis z jednání Pracovní skupiny pro financování MAP III 
v SO ORP Žamberk a Králíky 

 

Datum konání:   25.05.2023; 15:30 – 17:00 hod. 

Místo konání:   Online prostřednictvím aplikace ZOOM 

Přítomni online:  Mgr. Daniela Marešová (MŠ U Dvora, Letohrad) 

 Mgr. Petra Pospíšilová (Masarykova ZŠ Klášterec nad Orlicí) 

 Bc. Magdalena Navrátilová (veřejnost)  

 Mgr. Roman Pospíšil (Město Žamberk)  

 Michaela Boková (MAS ORLICKO, z.s.) 

 Bc. Lucie Osuská (MAS ORLICKO, z.s.) 

Omluven: Mgr. Vratislav Šembera (LSG, o.p.s.) 

 

Odborná manažerka přivítala členy PSF, kteří byli připojeni online prostřednictvím aplikace ZOOM v 15:30 a 

zahájila jednání Pracovní skupiny pro financování. Na úvod seznámila členy pracovní skupiny s 

následujícím programem jednání: 

 

Program jednání: 

1. Vyhodnocení Akčního plánu 1. 3. 2022-31. 8. 2023 

2. Konzultační proces, vypořádání připomínek 

3. Diskuse 

 

1. Vyhodnocení Akčního plánu 1. 3. 2022-31. 8. 2023 

Na začátku jednání představila OM dokumenty, které máme připravené ke schválení na jednání Řídícího 

výboru, který proběhne 13. 06. 2025. Jedná se o tyto dokumenty: 

• Sborník neinvestičních aktivit 

• Výběr aktivit k rozpracování do formy logického rámce nebo projektové fiche 

• Akční plány na roky 2024, 2025 (implementační část MAP) 

• Strategický rámec MAP, verze 4.0. 

• Vyhodnocení akčního plánu na období březen 2022 až srpen 2023 (na základě tohoto bodu jednání) 

 



 

 

Dokument s názvem Vyhodnocení Akčního plánu byl členům PSF zaslán již před jednáním, aby se s ním mohli 

podrobně seznámit. Vyhodnocování naplňování akčního plánu je součástí procesu aktualizace dokumentace 

MAP. Členové neměli k tomuto dokumentu připomínky a doporučují ho ke schválení ŘV. 

Závěr/výstup: PSF doporučuje předložit Vyhodnocení Akčního plánu na období od 1. 3. 2022-31. 8. 2023 

ke schválení ŘV. 

 

2. Konzultační proces, vypořádání připomínek 

V následujícím bodě jednání se členové PSF věnovali konzultačnímu procesu, který probíhal od 15. května 

do 22. května 2023. Po sběru investičních záměrů máme ve Strategickém rámci MAP (verze 4.0) 27 zcela 

nových investičních záměr a 26 záměrů bylo aktualizováno. Celkem je ve Strategickém rámci zařazeno 292 

záměrů (95 MŠ, 168 ZŠ a 29 pro zájmové, neformální vzdělávání). Textová část SR nebyla aktualizována. 

Paní Mgr. Pospíšilová vznesla dotaz, zda máme představu, kolik záměrů z výše zmíněných již bylo 

zrealizováno. OM uvedla, že tyto informace bohužel nemáme, pokud nám je školy poskytnou, uvádíme si je 

v interní dokumentaci, ale celkový přehled nemáme. 

PSF dále vypořádala jediné drobné připomínky od ZŠ Nekoř, kdy se v rámci konzultačního procesu rozhodli 

pro drobné úpravy svých záměrů (jednalo se u jednoho záměru o prodloužení termínu realizace, u dvou 

záměrů o změnu slovních spojení v popisu projektu a o žádost o vyřazení záměru ze SR). Členové PSF 

doporučili připomínky zapracovat, kromě vyřazení záměru, neboť záměry ze SR není možné vyřadit, 

nicméně si v interní dokumentaci poznamenáme, že tento záměr již není aktuální). 

Závěr/výstup: PSF doporučila SR, verze 4.0. ke schválení řídícímu výboru po zapracování připomínek. 

3. Diskuse 

Na závěr proběhla diskuze, kdy OM informovala přítomné o schůzce pro školy, která je naplánována na 22. 

června 2023 v zasedací místnosti MAS ORLICKO, z.s.  v Žamberku. Schůzka bude zaměřena na sdílení k akčním 

plánům na roky 2024 a 2025 - sdílení zkušeností a mapování potřeb v území. 

 Jednotliví členové nás informovali o aktuálním dění v území. V Klášterci nad Orlicí se připravují oslavy 100 let 

školy, kam jsou všichni zváni. A příští týden se v MŠ Letohrad, U Dvora uskuteční dětský den ve školce, kde 

bude vítána i široká veřejnost. 

Závěr/výstup: Členové PSF a OM se navzájem informovali o nadcházejících akcích v území. 

OM na závěr poděkovala všem členům PSF za účast a informovala, že následující schůzka PSF proběhne až 

na podzim 2023. Termín bude upřesněn až po zahájení nového školního roku. 

Odborná manažerka ukončila jednání PSF v 17:00 hod. 

 



 

 

Příští jednání Pracovní skupiny pro financování proběhne na podzim 2023 (termín bude upřesněn). 
 
 

 
 
 
Zapsala: Bc. Lucie Osuská 


